



[View this email in your browser](#)

CAHK Activity 聯會活動

聯會提交2026-27年度《財政預算案》建議書（僅限中文）



聯會就本港的資訊、通訊及科技業如何邁向新數碼時代分享五大策略，並向政府提交《財政預算案》倡議，我們認為五大策略將進一步加強香港作為區域通訊樞紐的地位，幫助業界應對鄰近地區的競爭，推動數碼轉型與高增值發展，策略詳情如下：

1. 加速5G-A/6G網絡覆蓋與萬兆光纖升級的稅務與資助措施
2. 推動國際海底電纜投資的基金及稅務安排
3. AI數據中心用地及綠色能源的專項撥款與地價優惠
4. 支援關鍵基礎設施資安與合規的專項資助
5. 培育與吸引ICT與AI專才的稅務及資助措施

此外，亦衷心感謝業界同仁及本會資訊科技小組成員的寶貴意見與支持。

中文版《財政預算案》倡議，請點[此](#)瀏覽。

CAHK Appreciation: WTISD-HK 2026 Partners
聯會感謝會員加入香港世界電訊及資訊社會日合作夥伴



The 2026 "World Telecommunication & Information Society Day - Hong Kong " is now open for student recruitment. We gratitude to corporate member Huawei International Co. Limited. for sponsoring the prizes; and to China Mobile Hong Kong Company Limited, CITIC Telecom International Holdings Limited, HGC Global Communications Limited, Hong Kong Broadband Network Limited, HKT Limited, and SmarTone Telecommunications Holdings Limited for becoming ICT Education Partners, for either ICT Open Day or as mentors for Student Proposal Workshop.

Once again, we thank all our members for their generous support of this event. Recruitment coverage has been featured in [SCMP Young Post](#) and [Ming Pao](#).

2026年「香港世界電訊及資訊社會日」現正進行學生招募中，聯會感謝公司會員香港華為國際有限公司作為獎品贊助；感謝中國移動香港有限公司、中信國際電訊集團有限公司、環球全域電訊有限公司、香港寬頻網絡有限公司、香港電訊有限公司以及數碼通電訊集團有限公司成為ICT教育合作夥伴，開放工作場所或提供專家教導學生。

再次感謝各大會員對活動的慷慨支持，活動招募報道已於媒體[SCMP Young Post](#)及[《明報》](#)刊登。

CAHK Invitation: 2026 Spring Dinner
聯會誠邀會員參與丙午年通訊科技春茗



As the Chinese New Year approaches, CAHK will hold the Spring Dinner on Wednesday, 11 March 2026 at Victoria Harbour Supreme (Harbour Centre). Mr. Algernon Yau, JP, Secretary for Commerce and Economic Development, has been confirmed to be the Guest of Honour. We sincerely invite all members to celebrate the festive season and wishes everyone galloping success in the Year of the Horse.

Details and Registration form: <3c3b7576f55b0d6ff27d4fd8388e9aa0.pdf>

新年將至，聯會將於2026年3月11日（週三）假海港薈（海港中心）舉行丙午年通訊科技春茗，並成功邀請商務及經濟發展局局長丘應樺先生，JP 擔任主禮嘉賓。聯會誠邀各位會員恭賀新春，馬年業務一馬當先。

詳情及報名表格：<3c3b7576f55b0d6ff27d4fd8388e9aa0.pdf>

CAHK Hiker Tracking Service Update Notice 聯會遠足留縱服務更新通知



5 0 2 2 2

遠足短訊留蹤服務 SMS Hiker Tracking Service



Please be informed that the pro bono hiker tracking services provided by CAHK has been updated as follows:

50222 SMS Hiker Tracking Service: Continues to provide reliable SMS-based tracking for hikers

GPS Hiker Tracking Service (SB/AFCD apps): Services suspended from February 2026 as part of government app transition to "HKSOS".

Should you have any technical queries, please contact:

CITIC Telecom International Ltd: gabrielshui@citictel.com / (852) 3423 6467

CAHK Secretariat Office: peggyjor@cahk.hk / (852) 2504 2732

有關香港通訊業聯會義務提供的遠足留蹤服務更新為下：

50222短信遠足留蹤服務#：繼續為遠足者提供可靠的短信追蹤服務

GPS遠足留蹤服務（保安局、漁護署應用程式）：自2026年2月起，作為政府應用程式過渡至「HKSOS」的一部分，服務停止。

如有任何技術查詢，請聯繫：

中信國際電訊集團有限公司：gabrielshui@citictel.com / (852) 3423 6467

聯會秘書處：peggyjor@cahk.hk / (852) 2504 2732

聯會出席全港中學生微電影創作大賽（僅限中文）



聯會主席劉貴顯先生代表本會於1月31日出席「飛躍航天・愛地球」全港中學生微電影創作大賽啟動禮及工作坊。

HKSAR GOVT News 特區政府資訊

Promotion for the Admission of Technical Professionals - Information Technology Technicians (English Only)



The Technical Professionals Stream (TP Stream) under the General Employment Policy (GEP) and the Admission Scheme for Mainland Talents and Professionals (ASMP) has been opened for application for over six months since its launch on 30 June 2025. To further promote this admission channel and gather industry feedback, we would be

grateful for your assistance in sharing information with your members and collecting their comments.

For feedback and comment: [Questionnaire for the General Employment Policy and Admission Scheme for Mainland Talents and Professionals \(Technical Professionals Stream\)](#)

Should you require further information, please contact Ms Loretta SZETO, Systems Manager (Common Services and Sourcing), at 2961 8309 or Ms Alice HUI, Senior Systems Manager (Common Services and Sourcing), at 2231 5512.

《特首政策組2025年工作回顧》正式發佈（僅限中文）

特首政策組 2025年工作回顧

特首政策組於2026年1月16日發佈《特首政策組2025年工作回顧》，記錄政策組部分調研工作、政策思考，以及與海內外不同持份者交流的點滴。如欲瀏覽，請到特首政策組官網點擊細閱。

Supporting Activities 聯會支持活動

**CAHK Supports Generation Hong Kong's Inclusive Hiring Scheme
聯會支持Generation Hong Kong共融招聘計劃**



CAHK fully supports **Generation Hong Kong**—a global non-profit founded by McKinsey & Company—launched its [Inclusive Hiring Scheme](#), to address the growing talent gap in Hong Kong's ICT sector, by connecting local employers with a diverse talent pool, including SEN (Special Educational Needs) youth. The scheme equips these young candidates with job-ready training, workplace support, and structured follow-up, enabling them to contribute effectively to high-demand technical roles.

Among their partners, CAHK member **WiseSpot** adopted this inclusive hiring model to strengthen its QAT team and discovered tangible business results. WiseSpot successfully reduced turnover while maintaining strong performance in this critical function. For its leadership in embracing disability inclusion and creating shared value, WiseSpot was awarded the **Caring Employer Medal 2025** (Level 2: Disability Inclusive Employer) featured on RTHK 31's "[Together as One](#)" (傷健同行好僱事) .

CAHK encourages more members to explore this impactful hiring strategy to foster both business growth and social inclusion.

香港通訊業聯會全力支持由麥肯錫公司創立的全球非牟利機構Generation Hong Kong推出的[共融招聘計劃](#)，以應對香港資訊及通訊科技界日益嚴重的人才短缺問題。合作旨在為本地僱主連繫多元化的人才庫，包括有特殊教育需要（SEN）的青年，並為這些年輕求職者提供職前培訓、在職支援及定期跟進，使他們能夠勝任技術職位。

在一眾合作夥伴當中，聯會會員**斯博有限公司**採用此共融招聘模式以充實QAT團隊，發現模式帶來的商業效益。斯博成功降低員工流失率，同時，SEN員工亦能在職位上發揮優秀表現。透過積極推動傷健共融及創造共享價值，斯博不但榮獲《2025愛心僱主獎章》（第二級：殘疾共融僱主），更受港台節目《[傷健同行好僱事](#)》邀請受訪。聯會鼓勵會員探索這項富有意義的招聘計劃，促進業務增長的同時亦能達到社會共融。

CAHK Supports Huawei ICT Competition 2025-2026 Hong Kong SAR
聯會支持第五屆華為ICT大賽2025-2026香港站



As one of the supporting organisation, CAHK congratulates Huawei on the successful conclusion of the Huawei ICT Competition 2025-2026 Hong Kong SAR and its Award Ceremony.

作為支持機構之一，香港通訊業聯會祝賀華為圓滿舉行華為ICT大賽2025-2026香港賽區及其頒獎典禮。

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement:
File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
2. Materials deadline is 25th of each month.
- 3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: [2504 2732](tel:25042732)

Email: info@cahk.hk

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk
Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

 [Unsubscribe](#)

This is a Test Email only.

This message was sent for the sole purpose of testing a draft message.